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Referat Fau møte         13.01.2025 

 

1. Gjennomgang av referat. 

2. Info fra rektor.  

a. Stilling utlyst, 3 lærer og 1 fagarbeider. 10 stk er langtids sykemeldt og det er høyt 

dagsfravær. Tøft på jobb. Mye vikartimer. Dårlig forberedelse og etterarbeid fra 

læreres side.  

b. 9 klasse er foreslått sammenslått til 2 klasser pga ressursmangel. Det gjelder ca 50 stk 

elever. Mange av disse er i mottak. Vanlig klassestørrelse vil være ca 22-23 stk 

bortsett fra praktisk estetiske fag.  

c. Det er plass i klasserommene ifølge rektor. 

d. Ungdata: uke 6 og 7. Foreldre må gi beskjed om deres barn ikke skal være med. 

e. Rektor ønsker samarbeid med FAU om problemstillingen med hærverk og uro og at 

ingen sier noe om hvem som har gjort ting. Har FAU noen tips? 

f. Rusprosjekt: «Felles ansvar»? i samarbeid med andre instanser. Ref. Steigen 

prosjektet til Rune Rødbek. Ønsker Fau samarbeid og FAU er velvillig til det. Rektor 

ønsker et stort møte med elever og foreldre i Ørnes hallen, mulig bespisning og faglig 

opplegg. Se på måter å få foreldre påmeldt og aktiv.  

3. Innlegg fra forelder via Spond: hendelse før jul hvor foreldre fikk info via Visma -men neste 

hendelse fikk vi ikke noe info om.  Rektor sier hun ikke så noe våpen på skolen – og at det 

bare var rykter. Noen foreldre sier at det også var koblet inn politi i relasjon til pistol rykter på 

UK. Foreldre mener det er alvolig om det er våpen eller ikke og at elevene må få beskjed om å 

gi beskjed til de voksne på skolen.  

4. Rektor: Det skjer en del hærverk på skolen – og ingen vil si noe. Et stort problem for rektor og 

stor frustrasjon i foreldregruppen. Foreldre lurer på om det er mulig å få politiet til å ha mer 

nærvær ved skolen jevnlig – kanskje besøk i langfri/uformell. 

5. Revidering av vedtekter. Ingen endringer gjort eller foreslått.  

6. Innmelding Brønnøysund registeret: det er gjort ifølge FAU leder.  

7. FAU leder: FUG har muligheten til å komme å holde kurs for FAU. Det ønsker vi til høsten. FAU 

leder videreformidler vårt ønske.  

8. Årshjul: Med forankring i ei «ny» Ørnes skole hvor vi kombinerer det beste fra alle nord-

grendene. Involvere Elevrådet for å få innspill fra elever. Alle må tenke på elementer som kan 

være aktuelle til FAU møte i februar.  

9. Evaluering av juleballet.  

a. Veldig lite info i forkant av ballet og veldig mange voksne som ikke hadde 

arbeidsoppgaver. Vi ble informert om at lærere skulle formidle oppgaver – men de 

virket ikke sikker de heller. Foreldre ønsker en mer detaljert arbeidsplan. 

b. Kiosk: ikke nødvendigvis behov – lite handel. Evt åpne det tidligere eller ha det åpent 

hele tiden, gi elevene større frihet til å velge selv.  

c. Mange elever vil ikke ha grøt og når den ble servert ble det mye uro og mange forlot 

bordene – gikk for å spille osv. Hvorfor grøt?: mange liker ikke det. Involvere 

Elevrådet: hva ønsker de? Taco? Pølse med brød? Gryterett? Mye grøt til overs.  

d. Skyss til elevene er nødvendig da dette er et obligatorisk arrangement. Muligheter for 

buss? Samkjøring ol må vurderes.  
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e. Planleggingen av juleballet må begynne tidlig på høsten for å få tid til god 

planlegging. Man må også se på mulige sponsorer slik at gratis prinsippet i Meløy 

skolen blir ivaretatt.  

10. Prosedyre for stengt vei:  

a. Vi etterspør en prosedyre på hva skolen gjør om veien blir stengt og elevene ikke 

kommer seg tilbake til Glomfjord/Reipå/Holandsfjorden. Hvordan blir varslingsrutiner 

og hva gjør man med eleven.  

b. På Halsa er det ofte barn blir holdt hjemme når det er fare for ras/dårlig føre – de får 

da tilbud på teams. Er dette noe Ørnes skole kan benytte seg av? Felle standard.  

11. Diskusjon rundt uro i klasser og bekymring rundt det. Ekstra ordinært FAU møte med dette 

som tema mandag 20 januar. 
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